

Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

- 丘山冰洞群是世界三大冰洞奇观之一, 形成于三百万年以前,是迄今为止国 内发现规模最大的天然冰洞群
- 塔尔坡古村落:拥有"千年民居建筑活 化石"的美誉
- 感受时光的年轮——中国波浪谷等您来 挑战,带您领略大自然的鬼斧神工、 同样将会给您带来别样景象
- ➢ 秦始皇兵马俑-被誉为"世界第八大奇迹"
- 有"奇险天下第一山,五岳之一" 之称的华山
- ▶ 壶口瀑布:中国第二大瀑布,世界上最大的黄色瀑布
- 大雁塔北广场、明城墙 钟鼓楼、回民街
- ◆ 花期赏花: 3月底-4月初根据花期 观赏樱花、4月观赏郁金香、牡丹花 5月观 赏芍药花 、6月观赏荷花
- ◆ 采摘活动:3月采摘草莓、5月樱桃、7月桃子、8月葡萄9月苹果,石榴、10月苹果

ioi j

美食风味

大秦礼宴、华山汽锅鸡 大鲤鱼风味、云丘风味 肉夹馍风味、大排档风味



住宿

全程当地四+五星级酒店 西安:喜来登福朋或同级 华山:於源国际或同级 云丘山:云丘山窑洞大院或同级 延安:延安美豪酒店或同级

■ 必须自费项目

长安十二时辰 +夜游大唐不夜城 +波浪谷玻璃桥 +扶梯 +永兴坊(含捧碗酒) = RMB600/人



第一天:新加坡→西安

今天齐集樟宜机场乘飞机飞往西安, 古称长安, 抵达后接机, 入住酒店。

(晚餐:根据航空时间而定)

第二天:西安日华山 (早/午/晚餐) 秦始皇兵马俑(含电瓶车):1987年被联合 国教科文组织批准列入《世界遗产名录》, 世界第八大奇迹。

天下第一陵-秦始皇陵+铜车马(含电瓶车)

第三天:华山国云丘山 (早/午/晚餐) 华山(含北峰往返索道及进山车):中国五岳之一,人称"西岳",以峭拔峻秀冠天下,有"奇险天下第一山"之称,华山五峰环抱,酷似一朵莲花,故名华山。

漫步云丘山度假区,体验特色窑洞

第四天:云丘山-壶口-延安 (早/午/晚餐) 云丘山景区(含摆渡车+冰洞群套票(含棉服、头盔、一杯姜茶),如梦如幻的天然冰洞群: 是世界三大冰洞奇观之一,形成于三百万年 以前,是迄今为止国内发现规模最大的天然 冰洞群。塔尔坡古村落,因位于神仙峪内神塔 附近而得名。此村落已有1500多年的历史了。 壶口瀑布:中国第二大瀑布,世界上最大的 黄色瀑布,有"源出昆仑衍大流,玉关九转一 壶收"美称,在此可以感受风在吼马在叫的黄 河浪涛,使人心潮滂湃。

第五天: 延安-波浪谷-延安 (早/午/晚餐) 波浪谷-龙州丹霞地貌,波浪谷展示的是由数 百万年的风、水和时间雕琢砂岩而成的奇妙 世界。波浪谷岩石的复杂层面,是由一亿五 千万前侏罗纪就开始沉积的巨大沙丘组成。 沙丘不断地被一层层浸渍了地下水的红砂所 覆盖,天长日久,水中的矿物质把沙凝结成 了砂岩,形成了层叠状的结构。

第六天: 延安一西安 (早/午/晚餐) 采摘水果,根据季节采摘不同的水果、如: 草莓、樱桃、苹果、葡萄、石榴等。返回西安, 参观**钟鼓楼广场**,西安的地标建筑,也是古 代劳动人民的智慧所在。参观**回民街**,这里 是陕西小吃的汇聚地,也是来西安必去的地方。 第七天: 西安 (早/午/晚餐)

明城墙: 中国现存规模最大、保存最完整的 古代城垣

永兴坊美食文化街区(含捧碗酒),这是西安市区最大的民俗体验地,各色地道关中美食聚集区。

外观大雁塔、大雁塔作为现存最早、规模最大的唐代四方楼阁式砖塔,是佛塔这种古印度佛寺的建筑形式随佛教传入中原地区,并融入华夏文化的典型物证,是凝聚了中国古代劳动人民智慧结晶的标志性建筑. 之后前往**大雁塔北广场**,在这个亚洲最大的喷泉广场上,您可欣赏到神奇的音乐彩色喷泉,领略大唐古都的神韵

夜游大唐不夜城,整体风格仿唐文化建筑, 汇集了创意表演,歌手驻唱等,展现了盛唐 文化

第八天: 西安[→]新加坡 (早餐)

早餐后,自由购物。前往机场。结束愉快旅程。返回美丽的家园新加坡。



备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程 可能更改
- 2. 行程顺序, 风味餐和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险



TOUR HIGHLIGHTS!

** Non-Shopping Tour **

- Yunqiu Ice Cave
- **Tarpog Ancient Village**
- Wave Valley
- **Terracotta Warriors**
- Mount Hua
- **HuKou Waterfall**
- Big Wild Goose Pagoda North Square
- Ming City Wall
- Zhonggulou
- **Hui Ethnic Cultural Street**

Flower Viewing According to flowering period:

- Late Mar to early Apr: Cherry blossoms
- · Apr: Tulips and peonies
- · May: Chinese Peonies
- · June: Lotus flowers

Fruit Picking:

Mar: Strawberries

May:Cherries

July:Peaches

Aug:Grapes

Sep:Apples / Pomegranates

October: Apples



ACCOMMODATION

4+5* Hotel Accommodations

Xi'An: Four Points by Sheraton or similar Mt.Hua: Xinyuan International Hotel or

Mt. Yunqiu: Mount Yunqiu Yaodong

Courtyard or similar

Yan'An: Mei Hao Hotel or similar

Compulsory Tour

Chang'An Twelve Divisions of the Day Theme Area + Night Tour Great Tang Everbright City + Wave Valley Glass Bridge +Escalator+ Yongxingfang Food Culture District (includes break bowl wine) = RMB 600/Pax



DAY 1 Singapore Xi'An

Assemble at Changi Airport for international flight to Xi'An.

DAY 2 Xi'An Mt.Hua (B/L/D)After breakfast, you'll visit the Terracotta Warriors (Includes Electric Car Ride) which is located about 37 kilometers from urban area of Xi'an. In 1987, the Terracotta Warriors of the Tomb of Empire Qin was approved to be one of the Eight World Wonders by UNESCO. The First Emperor's Mausoleum - Oin Shi Huang's Tomb & Bronze Chariots and Horse (Includes Electric Car Ride)

DAY 3 Mt.Hua A Mt. Yunqiu Today, you will visit Mt. Hua (Includes Cable Car Ride and Eco Car Ride). Mt.Hua, called "The Great West Mountain" in the past, is one of China's five sacred mountains. Mt.Hua is the tallest among the five great Mountains and has one of the most beautiful sceneries in China. Stroll around Yungiu Mountain Resort and experience the unique cave dwellings.

DAY 4 Mt. Yungiu # HuKou # Yan'An

(B/L/D)

Yunqiu Mountain Scenic Area (Includes Shuttle Bus + Ice Cave package ticket, which includes a padded coat, helmet, and a cup of ginger tea). The natural ice cave group is one of the three great ice cave wonders of the world. Formed three million years ago, it is the largest natural ice cave group discovered in China to date. Then, head to Tarpog Ancient Village, named after its proximity to the Divine Pagoda in the Fairy Valley, has a history of over 1,500 years. After, you will visit Hukou Waterfall, the second largest waterfall in China. The Hukou Waterfall exists where water in the middle reaches of the Yellow River flows through Jinxia Grand Canyon.

DAY 5 Yan'An Wave Valley Yan'An (B/L/D)

Wave Valley - Longzhou Danxia Landform, Wave Valley shows a wonderful world carved by sandstone over millions of years of wind, water and time. The complex layers of the Wavy Valley rocks consist of massive sand dunes that began forming 150 million years ago during the Jurassic period.

DAY 6 Yan'An A Xi'An (B/L/D)

Fruit Picking: Depending on the season, you can pick different fruits such as strawberries, cherries, apples, grapes, and pomegranates. Return to Xi'an visit the Zhonggulou (The Bell tower). Next, you shall have some free time exploring Xi'An's Hui Ethnic Cultural Street where it's famous for its abundance of popular local street food varieties and culture.

DAY 7 Xi'An (B/L/D)

Begin your exploration with the Ming City Wall, the largest and best-preserved ancient city wall still existing in China. Next, visit the Yongxingfang Food Culture District (includes break bowl wine). Here represents the largest folk experience area in Xi'an, featuring a diverse collection of authentic cuisine. After, head to the External view of the Big Wild Goose Pagoda. continue your city tour at the Big Wild Goose Pagoda North Square, and immerse yourself in the vibrant atmosphere of the Great Tang Everbright City during the night tour.

DAY 8 Xi'An → Singapore

Today,transfer to airport and flight back to Singapore.

Remarks:

- 1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, VTL or border restrictions, and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.
- 2. Sequence of itinerary, meal and hotel are subject to final confirmation.
- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.
- 5. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

